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P R O T O K Ó Ł  Nr XLIII/14  
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 29 stycznia 2014 roku. 
 

Załączniki do protokołu:  
 1 -     lista obecności radnych 
 2   do  6  -  uchwały od Nr XLIII/484/14 do nr XLIII/488/14 
 
Nieobecni radni: Karol Idzik, Zbigniew Pasiecznik. Stan radnych w dniu sesji – 19. 
 
       XLIII nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali nr 48 budynku 
Urzędu Miejskiego w Trzebnicy.   Obrady rozpoczęły się o godzinie 10:00. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz na wstępie 
stwierdził quorum, poczym słowami cyt. „otwieram obrady XLIII nadzwyczajnej 
sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy” dokonał jej otwarcia. Powitał bardzo serdecznie 
burmistrza Marka Długozimę, skarbnik Barbarę Krokowską, panie i panów 
radnych, naczelników Urzędu Miejskiego w Trzebnicy oraz przedstawicieli 
mediów. Sesja została zwołana na podstawie wniosku burmistrza Gminy 
Trzebnica. Poinformował, że Pan burmistrz wniósł o uzupełnienie porządku obrad 
o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/341/13 z dnia 28 stycznia 
2013 r. oraz uchwały Nr XXXIV/402/13 z dnia 28 marca 2013 r. Rady Miejskiej  
w Trzebnicy w sprawie przyjęcia Programu „ TRZEBNICKA RODZINA 3+”. 
Prowadzący zaproponował wprowadzenie ww. projektu jako punkt 10. Pozostałe 
punkty  porządku miały by liczby 11 i 12.  
Radny Darowski zapytał dlaczego nie była zwołana Komisja ds. budżetu. 
Prowadzący odparł, że to nie jest pytanie do Niego, tylko do przewodniczącego tej 
Komisji. Następnie poddał porządek z zaproponowaną zmianą pod głosowanie: 
„za” – 12, „przeciw” – 2, „wstrzymało się o głosu” – 5. Porządek został 
przyj ęty.  
Przyjęty porządek przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wnioski o zmianę porządku obrad. 
4. Informacja Burmistrza o podjętych ważniejszych zarządzeniach i decyzjach 

od ostatniej sesji Rady. 
5.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej.   
6. Podjęcie uchwały Nr XLIII /484/14 w sprawie zmiany do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na rok  2014 i lata następne . 
7. Podjęcie uchwały Nr XLIII /485/14 w sprawie zmian w budżecie gminy 

Trzebnica na 2014 rok . 
8. Podjęcie uchwały Nr XLIII /486/14  zmieniającą uchwałę Nr XXX/320/12 

Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie 
przyjęcia  „Programu usuwania azbestu dla Gminy Trzebnica”. 
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9. Podjęcie uchwały Nr XLIII/487/14  w sprawie zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na 
terenie Gminy Trzebnica. 

10. Podjęcie uchwały Nr XLIII /488/14 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXI/341/13 z dnia 28 stycznia 2013 r. oraz uchwały Nr XXXIV/402/13  
z dnia 28 marca 2013 r. Rady Miejskiej w Trzebnicy w sprawie przyjęcia 
Programu „ TRZEBNICKA RODZINA 3+”.  

11. Komunikaty. 
12. Zamknięcie nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej.  

     Ad.4. Burmistrz Marek Długozima przedstawił poniższa informację o podjętych 
ważniejszych zarządzeniach i decyzjach od ostatniej sesji Rady: 
ostatnia Sesja Rady Miejskiej w Trzebnicy odbyła się 18 grudnia 2013 roku  
i od tej daty podjęto zarządzenia w następujących sprawach: 
        1. zmiany Zarządzenia nr 0050/88/2013 w sprawie ustalenia opłat 
            za korzystanie z pomieszczeń w Szkole Podstawowej Nr 2, 
        2. zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2013 rok,  
        3. podwyższenia kapitału zakładowego Spółki Trzebnickie Centrum  
            Medyczne Zdrój Sp. z o.o. z siedzibą w Trzebnicy, 
        4. powołania komisji stypendialnej, 
        5. przyznania stypendium   Burmistrza Gminy Trzebnica dla uzdolnionych 
            uczniów szkół prowadzonych przez samorząd gminy, 
        6. przyznania stypendium im. Jana Pawła II dla uzdolnionych uczniów 
            z niezamożnych rodzin, 
        7. powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania  
            o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu  
            nieograniczonego w celu realizacji zadania pn.: „Budowa placu zabaw  
            - Brama Trębaczy”, 
        8. powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania 
            o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu  
            nieograniczonego w celu realizacji zadania pn.: „ Przebudowa 
            ul. Wrocławskiej na odcinku od ul. Nowej do ul. Armii Krajowej 
            w Trzebnicy, 
        9. udzielenia zamówienia publicznego oraz powołania komisji  
            przetargowej na sporządzenie projektów decyzji o warunkach zabudowy 
            oraz projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego 
            na terenie gminy Trzebnica, 
      10. udzielenia zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego  
            oraz powołania komisji przetargowej na realizację zadania pn.  
            „ Przebudowa ul. Teatralnej obejmująca nawierzchnię jezdni, zjazdy  
            i chodniki na ul. Teatralnej i odcinku ul. Wojska Polskiego w  
            miejscowości Trzebnica wraz z wymianą sieci wodociągowej  
            z przyłączami oraz kanalizacji ogólnospławnej z przykanalikami”, 
      11. powołania Zespołu ds. koordynacji projektu zagospodarowania Kociej 



 3

            Góry w Trzebnicy, 
      12. powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania  
            o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu  
            nieograniczonego w celu realizacji zadania pn.” Budowa zatoki  
            autobusowej na ul. Ks. Bochenka przy skrzyżowaniu z ul. Kolejową 
            w Trzebnicy. 
Radny Szydłowski zapytał o pomieszczenia w Szkole Podstawowej nr 2. 
Burmistrz odparł, że zarządzenie jest na BIP-ie i stawki dostosowane są do potrzeb 
najmu, niektóre wzrosły. 
Radny Szydłowski zapytał o zagospodarowanie Kociej Góry, kto będzie się tym 
zajmował.  
W odpowiedzi burmistrz poinformował, że tym tematem zajmą się pracownicy 
Urzędu, Pan Miszewski oraz prof. Burdukiewicz. Przygotowana zostanie 
dokumentacja na ogłoszenie przetargu Kociej Góry. Projekt powinien być w tym 
roku. 
Radny Wojciech Wróbel zapytał o koncepcję. 
Burmistrz odparł, że koncepcja zagospodarowania Kociej Góry przygotowywana 
będzie na bazie ogłoszonego wcześniej konkursu, gdzie studenci z Wrocławia  
przegotowywali opracowanie, które teraz będzie wykorzystane. 
Radny Jan Darowski zapytał co się dzieje z oświetleniem ulicznym, chodzi  
o przyczyny dlaczego nie jest  oświetlona ulica Daszyńskiego. 
Burmistrz odpowiedział, że tym zarządza firma TAURON, dodał, że może była 
awaria.  
Prowadzący podziękował i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
      Ad.5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej.   
Przewodniczący poinformował, że protokół z XLII sesji Rady Miejskiej był 
wyłożony w biurze Rady i nikt nie wniósł do niego uwag. Następnie poddał go pod 
głosowanie: „za” – 14, „przeciw – 0, „wstrzymało się od głosu” – 5.  Protokół 
został przyjęty.  
     Ad.6. Podjęcie uchwały Nr XLIII /484/14 w sprawie zmiany do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na rok  2014 i lata następne . 
Skarbnik Barbara Krokowska zreferowała zaproponowane zmiany.  
W dyskusji udział wzięli Janusz Szydłowski i Paweł Wolski. 
Radnym odpowiedzi na zadane pytania udzielali: Skarbnik i burmistrz Gminy 
Trzebnica. 
Nie było wniosków ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: : „za” – 12, 
„przeciw – 2, „wstrzymało się od głosu” – 5.  Uchwała Nr XLIII /484/14   
w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na 
rok  2014 i lata następne, została podjęta.  
  Ad.7. Podjęcie uchwały Nr XLIII /485/14 w sprawie zmian w budżecie gminy 
Trzebnica na 2014 rok . 
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Skarbnik na wstępie poprosiła, aby radni w §3 uzupełnili zapis po wydatkach  
o wpis: przychody – 3.000.000,-zł 
rozchody – 3.000.000,-zł 
deficyt/nadwyżka – 0,00 zł oraz w nagłówkach pozmieniali z 2013 r. na 2014, 
chodzi o plan wydatków. 
Następnie omówiła proponowane zmiany w projekcie uchwały. 
Radny Wojciech Wróbel zapytał o zwrot dotacji 180 tysięcy, który dotyczył 
południowego szlaku cysterskiego. 
Skarbnik poinformowała, że  jest to wynikiem kontroli. 
Burmistrz dodał, że to jest normalna procedura i przy rozliczeniu każdego zadania  
finansowanego ze środków Unijnych może być przeprowadzona kontrola. Kontrola 
z Urzędu Wojewódzkiego nie miała zastrzeżeń, tylko kontrola z Ministerstwa już 
tak.  
Radny Wróbel chciał wiedzieć z czego wynika ten zwrot tych 180 tysięcy  
z odsetkami.  
Burmistrz odparł, że to jest 5% wartości inwestycji. Powiedział, że Ministerstwo 
popatrzyło inaczej i muszą zwrócić część środków, nie uznali wszystkich kosztów.  
Radny Wróbel uważał, że skoro przyznana została dotacja a teraz mają oddać te 
5% tzn., że źle wykorzystano te środki. Zapytał, czy składano odwołanie. 
Burmistrz odparł, że pisali do Ministerstwa ale bezskutecznie.  
Radny Wróbel powiedział, że łatwiej byłoby rozmawiać gdyby by był pracownik  
i wyjaśnił czego dotyczą zastrzeżenia.  
Burmistrz wyjaśnił, że na najbliższej sesji wyjaśni czego to dotyczyło. 
Radny Wróbel chciał poznać  zarzuty teraz, przed głosowaniem.  
Burmistrz wyjaśnił, że te 180 tysięcy zostało wydane na parking, który służy 
mieszkańcom. Czy to są pieniądze wydatkowane z budżetu, czy z dotacji służą 
mieszkańcom w postaci parkingu.  
Radny Wróbel powiedział, że to jest jak najbardziej trafne, ale w sytuacji, której 
uzyskali dofinansowanie i instytucja domaga się zwrotu, to chciałby wiedzieć  
z czego to wynika i tylko tyle.  
Burmistrz uznał, że radny nie zna procedur. Poczym te procedury przedstawił po 
kolei jak wyglądają. 
Radny Wróbel nie był tymi wyjaśnieniami przekonany i zgłosił wniosek formalny 
 o przerwę, żeby wyjaśnić czego dotyczą zarzuty.  
Prowadzący pouczył radnego, że może złożyć wniosek na piśmie, a następnie 
poddał wniosek radnego Wróbla pod głosowanie: „za” – 7, „przeciw” – 12, 
„wstrzymało się od głosu” – 0. Wniosek został odrzucony.  
Radny Darowski powiedział, że nie ma komisji, na sesji też nie odpowiadają na 
pytania, to będzie głosował jak radny Wróbel. Informację powinien otrzymać. 
Następnie zapytał o wydatki na kulturę i oświatę z działu 921 §6050 zmniejszenie 
oraz §6222 zwiększenie. 
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Skarbnik wyjaśniła, że dotyczy to przemieszczenia środków dotacyjnych tab. 2. 
Środki przesunięto na dotację celową, koszty realizacji inwestycji tab. nr 4 poz. 29 
zmiana paragrafu i zwiększenie kwoty. §6050 wynika z poz. 34.   
Radny Darowski zapytał o pomniejszoną kwotę 18 tysięcy w dziale 900, czego ona 
dotyczy. 
Skarbnik odparła, że dotyczy to zadania usuwania azbestu. 
Radny Janiak zapytał o punkt 3 dotyczący zatoki autobusowej, w którym tj. 
miejscu. 
Burmistrz odpowiedział, że zaraz za rondem. Dodał, że w ramach rozbudowy 
komunikacji. Był apel przewoźników, żeby utworzyć zatokę, która ma służyć 
mieszkańcom.  
Zdaniem radnego Janiaka nie za bardzo trafiona ta lokalizacja, jak ma tam powstać  
dworzec autobusowy. 
Burmistrz wyjaśnił, że tj. w ramach rozwiązań komunikacji i przyda się bo jest 
komunikacja miejska. 
Radny Janiak uważa, że to miejsce nie jest dość bezpieczne. 
Burmistrz wyjaśnił, że każda zatoka od strony ruchu jest opiniowana. 
Radny Janiak zapytał, czy zatoka koło Bazyliki i koło Banku Zachodniego też była 
opiniowana. 
Burmistrz odparł, że zatoka jest bezpieczna. Przypomniał, że zatoka istnieje już 
kilka lat i w Jego ocenie i ludzi jest bezpieczna. Są przygotowania do budowy 
dworca i te zatoki pozostaną.  
Radny Janiak stwierdził, że Pan burmistrza nie korzysta z tych zatok, nie stoi na 
skrzyżowaniu, gdzie wjeżdża się pod Bazylikę i nie widzi jak kierowcy łamią 
przepisy. Dodał, że skoro to takie dobre, to należy zostawić i wycofać się  
z budowy dworca.  
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że to, że są łamane przepisy to jest wina 
kierowców i oni za to ponoszą winę.  
Radny Szydłowski uważa, że ta zatoka jest niepotrzebna w tym miejscu i że są to 
pieniądze wyrzucone w błoto. Zapytał, kto z tym wnioskiem wystąpił, czy może to 
była jedna osoba, przecież Pan burmistrz wie jaka jest od tego miejsca odległość do 
dworca. Będzie to jakaś dziwna zatoczka. 
Prowadzący powiedział, że Pan burmistrz nie odwleka inwestycji jeśli chodzi o 
dworzec. Trwają uzgodnienia. 
Radny Wolski powiedział, że tam było miejsce na stopa a teraz  co 400m ma być 
przystanek. Dodał, że jak robią zawody w gimnazjum to się nie mogą doprosić 100 
zł na medale a tu 50 tysięcy wydaje się lekką ręką.  
Burmistrz wyjaśnił, że na Gminę trzeba patrzeć w sposób globalny. To, że tam 
płacą 20 tysięcy odsetek przy tylu zadaniach to jest rzeczą normalną. Zwraca się 
odsetki do banku, Urzędu Skarbowego i innych. Zatoczka jest w ramach  
programu. Starostwo Powiatu opiniuje pod względem zasadności i bezpieczeństwa. 
Uznali, że takie miejsce jest potrzebne.  Trzeba myśleć na przód, że ta zatoczka jest 
potrzebna. Dworzec autobusowy jest efektem końcowym.  
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Przewodniczący dodał, że komunikacją jeżdżą też dzieci i osoby starsze i te 400m, 
co dla radnego jest nic dla nich to jest duża odległość.  
Radny Wolski powiedział, że przystanek jest  naprzeciwko schodów na kolei. 
Radny Wróbel powiedział, że Pan burmistrz minął się z prawdą, bo przy Powiecie 
działa komisja drogowa, która zatwierdza organizację ruchu a bezpieczeństwo  
i zasadność to są dwie różne rzeczy.   
Burmistrz powiedział, że tu jest podnoszony element bezpieczeństwa.  
Radny Darowski powiedział, że przychyla się do wypowiedzi radnego Janiaka. 
Pytań więcej nie było. 
Przewodniczący Rady poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 12, 
„przeciw – 7, „wstrzymało się od głosu” – 0. Uchwała Nr XLIII /485/14   
w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2014 rok, została podjęta.  
     Ad.8. Podjęcie uchwały Nr XLIII /486/14 zmieniającą uchwałę Nr XXX/320/12 
Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie przyjęcia  
„Programu usuwania azbestu dla Gminy Trzebnica”. 
Naczelnik Wydziału rolnictwa i ochrony środowiska Szczepan Gurboda 
poinformował, że dzisiejszy projekt jest uzupełnieniem wcześniej dokonanej 
inwentaryzacji w zakresie ilości i miejsca występowania azbestu oraz wyrobów 
azbestowych.  
Uzupełnienia dokonano na wniosek radnego Jana Darowskiego, który został 
przyjęty (za było 20 radnych, jeden  wstrzymał się od głosu) przez Radę   na sesji  
w dniu 27 lutego 2014 r. w punkcie: przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej 
 i dotyczył pytania zadanego przez radnego: „czy jest to krąg zamknięty 
podmiotów, wobec których  ma być usunięty azbest”. 
Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochronny Środowiska Urzędu Miejskiego 
Szczepan Gurboda powiedział, że nie jest to krąg zamknięty”. 
Przewodniczacy poprosił o poprawienie wpisu w projekcie uchwały, który 
dotyczył pkt 6  Ujeździec Wielki ma być 90m, prosił o skreślenie jednego zera. 
(salę opuścił Pan burmistrz i Pani skarbnik) 
Pytań nie było. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 19, „przeciw – 
0, „wstrzymało się od głosu” – 0. Uchwała Nr XLIII /486/14   zmieniającą 
uchwałę Nr XXX/320/12 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 28 grudnia 2012 
roku w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu dla Gminy 
Trzebnica”, została podjęta jednogłośnie.  
     Ad.9. Podjęcie uchwały Nr XLIII/487/14  w sprawie zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie 
Gminy Trzebnica. 
Przewodniczacy Rady poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas 
Komisji. 
Zapytał, czy są pytania. 
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Radny Wróbel powtórzył to co już mówił na posiedzeniu Komisji, że 
niesprawiedliwe jest to, że stawki wywozu wozami asenizacyjnymi  są traktowane 
jak ścieki przemysłowe.  
Z-ca burmistrza Jerzy Trela powiedział, że wyjaśniał już tą kwestię na Komisji. 
Radny Wolski zapytał ile razy radny Wróbel wywozi . 
Radny Wróbel odpowiedział, że 12-15 razy po 10m3. 
Z-ca burmistrza Jerzy Trela wyjaśnił, że to zależy od wielkości wozu i szamba.  
W mieście liczy się od ilości zużytej wody. 
Radny Darowski powiedział, że na Komisji pytał jak by się kształtowała cena  
gdyby nie brano pod uwagę remontu. Uważa, że stawki są za duże. Dodał, że Rada 
może obniżyć te stawki. W związku z tym, że wzrost jest o 10%, to nie poprze tego 
projektu uchwały.  
Z-ca burmistrza Jerzy Trela zwrócił uwagę radnym na stan techniczny sieci i ile 
rzeczy jest do zrobienia. Wczoraj na Komisji o tym wszystkim mówił.  
Radny Janiak powiedział, że dochodzą do setna sprawy, że podnoszą cenę za wodę 
uzasadniając to naprawami i awariami sieci. Przez cały czas radni Marka 
Długozimy nic nie zrobili. Pieniądze z promocji winny być skierowane na te 
podstawowe rzeczy a wszyscy  by z tego skorzystali a z fajerwerków tylko część 
korzysta.    
Przewodniczący Rady przypominał, że Rada Miejska to głos wszystkich. 
Jeżeli ktoś nie rozumie na czym polega promocja to już jest jego sprawa.  
Radny Janiak oznajmił, że sobie nie przypomina, aby wspólnie coś kiedyś 
uchwalili, ich głos się w ogóle nie liczy, dlatego to powiedział.  
Z-ca burmistrza Jerzy Trela poprosił o przerwanie tej dyskusji. 
Radny Wolski powiedział, że ostatni numer Panoramy Trzebnickiej szkaluje ich 
jako radnych.  
Prowadzący poddał pod  głosowanie ww. projekt uchwały: za” – 12, „przeciw – 1, 
„wstrzymało się od głosu” – 6. Uchwała Nr XLIII/487/14   w sprawie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Trzebnica, została podjęta. 
     Ad.10. Podjęcie uchwały Nr XLIII /488/14 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXI/341/13 z dnia 28 stycznia 2013 r. oraz uchwały Nr XXXIV/402/13  
z dnia 28 marca 2013 r. Rady Miejskiej w Trzebnicy w sprawie przyjęcia 
Programu „ TRZEBNICKA RODZINA 3+”.  
Prowadzący otworzył dyskusję. Zapytał czy są pytania. 
(wyszedł radny Janusz Pancerz, stan radnych – 18) 
Radny Darowski zapytał czy jest, kiedy będzie kryterium rekrutacji do grup 
przedszkolnych w Gminie Trzebnica. 
Radny Janiak zapytał o katalog usług i czy te firmy zapłaciły za reklamę Urzędowi. 
Z-ca burmistrza Jerzy Trela odparł, że zapłaciły.  Można  złożyć było tak 
propozycję.  
Prowadzący dodał, że można było zgłosić swoją firmę.  
Radny Janiak odparł, że do Niego taka informacja nie dotarła.  
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Radny Wolski zapytał czy za każdym razem jak katalog się poszerzy należy to 
robić uchwałą. 
Przewodniczacy odparł, że tak.  
Radny Wróbel zapytał czy Gmina dofinansuje wszystkie szczepienia. 
Z-ca burmistrza odparł, że Gmina dofinansowała szczepienia w roku ubiegłym  
a teraz burmistrz mówił, że będzie kontynuacja. 
Pytań więcej nie było. 
Przewodniczacy Rady poddał pod  głosowanie ww. projekt uchwały: za” – 18, 
„przeciw – 0, „wstrzymało się od głosu” – 0. Uchwała Nr XLIII /488/14   
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/341/13 z dnia 28 stycznia 2013 r. oraz 
uchwały Nr XXXIV/402/13 z dnia 28 marca 2013 r. Rady Miejskiej  
w Trzebnicy w sprawie przyjęcia Programu „ TRZEBNICKA RODZINA 3+”, 
została podjęta.  
      Ad.11. Komunikaty. 
Radny Darowski  przedstawił informację w formie komunikatu dotyczącą 
wystąpienia Starosty Powiatu Trzebnickiego dotyczącego ustalenia warunków 
zabudowy działki, stanowiącej własność Powiatu Trzebnickiego, która Powiat 
zamierzał sprzedać. Panorama Trzebnicka zamieściła długie wyjaśnienie 
burmistrza Gminy Trzebnica na ten temat. Starosta złożył odwołanie do SKO  
i postanowienie burmistrza o zawieszeniu zostało uchylone w całości i cofnięte do 
ponownego rozpatrzenia, ponieważ nie zawierało żadnego uzasadnienia. Innymi 
słowy postanowienie zostało uchylone i ta informacja nie została ujawniona. 
Więcej komunikatów nie było.  
      Ad.12. Zamknięcie nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
Przewodniczacy Rady  słowami: „zamykam obrady XLIII sesji Rady Miejskiej” 
dokonał zamknięcia obrad o godz. 11:37.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Jadwiga Mirowska 
 
 


